
 

 

Stuur alle briefwisseling naar: 
Districtshuis Antwerpen 
Mechelsesteenweg 216, 2018 Antwerpen 

G
e
d

ru
k
t 
o

p
 1

0
0
%

 g
e

re
c
y
c
le

e
rd

 p
a

p
ie

r.
  

Nutsingrepen 

 

  

 

Aan het college van burgemeester en schepenen, 

Geachte Burgemeester, 

Geachte Schepenen, 

Jaarlijks investeert het district een kleine tien miljoen euro in de aanleg van straten en 

pleinen. Wij besteden daarbij veel aandacht aan een kwalitatief uitzicht van het openbaar 

domein. Jaarlijks worden we ook geconfronteerd met talrijke nutsingrepen op het openbaar 

domein die het wegdek beschadigen. Deze nutswerken zijn uiteraard noodzakelijk, en 

zouden, mits een grondig en kwalitatief herstel geen problemen mogen opleveren. We 

stellen echter vast dat dit herstel er vaak niet of slechts maanden of jaren later komt.  

Noch de stad, noch de districten zijn tevreden met deze gang van zaken. In september werd 

ons door de bevoegde schepen dan ook een nieuwe werkwijze toegelicht waarbij de 

verantwoordelijkheid voor een grondig, snel en kwalitatief herstel bij de nutsbedrijven zou 

liggen. Deze methode zou aanzienlijk efficiënter moeten werken en zou dus tot het vrijwaren 

van een kwalitatief openbaar domein moeten leiden. Tot op vandaag zien wij echter nog 

steeds niet dat deze manier van werken is ingevoerd. We begrijpen niet dat een maatregel 

wel aangekondigd maar blijkbaar niet gerealiseerd wordt. Het maakt het ook voor de 

districten zeer moeilijk om op de dagelijkse klachten hieromtrent van burgers te 

antwoorden. Stad en districten dreigen hier compleet alle geloofwaardigheid te verliezen. 

Een nieuwe werkwijze is echter maar een deel van het probleem. Door de compleet 

inefficiënte manier van werken tot nu toe merken we dat talloze nutsingrepen de facto nooit 

hersteld worden. Soms liggen de tijdelijke herstellingen er jarenlang onaangeroerd bij. Als 

bijlage geven we ter illustratie de weergave van een wandeling doorheen een klein deeltje 

van het historisch centrum die de schrijnende toestand van het openbaar domein helaas 

goed weergeeft. De stad en het district leveren vele inspanningen om het historisch centrum 

de uitstraling te geven die het verdient, maar helaas doet de slordige omgang met 
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nutswerken deze inspanningen grotendeels teniet. Naast een nieuwe werkwijze zal er dus 

ook moeten gezocht worden om deze achterstand snel en efficiënt weg te werken. Vooral in 

het historisch centrum dient hier een inhaaloperatie te gebeuren. De nutsbedrijven, het 

toezicht op de nutsbedrijven en de instanties verantwoordelijk voor het herstel van de 

nutsingrepen dienen dringend aangesproken te worden op hun verplichtingen hieromtrent. 

We hopen dat er snel een oplossing voor dit probleem komt. 

Met vriendelijke groeten, 

 

Namens het districtscollege 

De districtssecretaris     de districtsburgemeester 

 

 

 

Herald Claeys      Paul Cordy 

 

Bijlage: overzicht steekproef en foto’s 


